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Raadsnieuws
Tweede kwartaalrapportage 2018

Veel financiële 
vragen beantwoord
De raad behandelde tijdens de besluitvormende vergadering van 25 september 2018 de tweede 
kwartaalrapportage over 2018. Omdat veel (schriftelijke) vragen al beantwoord zijn voor deze ver
gadering hebben de meeste fracties nu geen vragen meer. VSA en D66 maken zich nog wel zorgen 
over de kostenontwikkeling in het sociaal domein. Ook kwam de leesbaarheid van de stukken aan 
bod. Het voorstel is door de meerderheid aangenomen.

De kwartaalrapportage geeft 
inzicht in de afwijkingen in het 
tweede kwartaal van 2018 ten 
opzichte van de begroting. De 
fracties VVD, GBV, SENIOREN 
VELDHOVEN, BPV en CDA 
hebben geen behoefte om tij
dens de vergadering in te gaan 
op de zogenoemde 'kwarap'. 
Frans Hofmeester (PvdA) rea
geert kort: "Het is nauwelijks 
de moeite om naar het spreek
gestoelte te lopen. Er is niets 
wat voor ons nog om verduide
lijking vraagt na alle technische 
vragen die al zijn gesteld. Wij 
zijn akkoord."

ACTIE NODIG
Fractie VSA maakt zich zor
gen. "Helaas is het in de oor- 
deelsvormende vergadering 
niet gelukt om onze zor
gen weg te nemen, ze 
zijn nu groter dan ooit", 
spreekt fractievoorzit
ter Björn Wijnands uit. 
"Vooral over de jeugd- en 
ouderenzorg. De Rijksbij
drage blijft ieder jaar 
stijgen. Toch weet

Veldhoven dat geld op te ma
ken. We willen graag dat het 
college de feiten eerder en be
ter inzichtelijk maakt. En dat 
we iets gaan doen in plaats van 
doorschuiven en afwachten." 
Ingrid Hartlief van D66 deelt 
deze zorgen: "Er is werk aan de 
winkel: op het gebied van zorg, 
decentrale taken en de klimaat- 
doelstelling."

Wethouder Rooijakkers (PvdA) 
legt uit dat de Rijksbijdrage aan 
gemeenten na 2018-2019 niet 
blijft stijgen en dat Veldhoven 
bezig is met maatregelen om 
binnen de kosten te blijven, 
onder andere voor het sociaal 
domein. Hij vertelt: "We gaan 
de inkoop anders organiseren, 

niet meer met 21 gemeenten 
samen, maar in een klei

nere groep. Zodat we 
dichter bij het vuur 
staan en bestuurs- 
krachtig en daad

krachtig vooruit gaan. 
Vanaf 2021 staan we er 

dan wellicht wat posi
tiever voor. Ook de

"Het 14 040-nummer werkt 
alleen goed als maar één ge
meente 040 als kengetal heeft", 
vertelt Rien Luijkx van BPV. "Het 
is lastig om de gemeentenaam 
in te spreken voor bijvoorbeeld 
mensen met een spraakhandicap 
of die de taal niet goed beheer
sen. De beller komt regelmatig 
bij de verkeerde gemeente te
recht. Het oude nummer bestaat 
nog voor bellers uit het buiten
land. We willen dit graag voor 
iedereen terug. Het tweede punt 
in de motie gaat over het ma
ken van een afspraak. Waarom 
kun je niet gewoon langskomen, 
maar moet je digitaal of telefo
nisch een afspraak maken? Een 
kwart van de inwoners van Veld
hoven heeft hier moeite mee."

ONDERBOUWING
VVD, CDA en GBV zien graag 
bewijs van de stellingen en cij

fers in de motie. Rien Luijkx 
antwoordt dat er geen onder- 
zoekscijfers zijn, maar dat inwo
ners hem er wel veelvuldig op 
aanspreken. VSA staat helemaal 
achter de motie. Jolanda van 
Hulst van SENIOREN VELDHO
VEN doet er nog een schepje 
bovenop: "Wij willen méér dan 
de BurgerPartij voorstelt. De 
motie is voor ons te soft. Wij 
komen hier later op terug."

ONDERZOEK COLLEGE
"Wij als college ontraden deze 
motie", reageert wethouder 
Daan de Kort. "14 040 is vol
gens de VNG-richtlijn. In Veld
hoven handhaven we daarnaast 
het oude nummer. Dit is goed 
vindbaar via de zoekmachine 
zoals Google. Een kwart van de 
inwoners belt nog steeds naar 
dat nummer. En het tweede 
deel van de motie klopt niet:

klimaatdoelstelling is echt wel 
een speerpunt, begin november 
bespreken we het stuk over de 
energietransitie."

TOEGANKELIJKHEID
INFORMATIE
Er kwamen veel vragen over de 
leesbaarheid van de financiële 
stukken. Wijnands (VSA) vraagt 
nadrukkelijk aandacht voor de 
minder digitale doelgroep: "Ik 
pleit voor meer informatie op 
papier. Hoe kun je kennisnemen 
van informatie als je niet vol
doende digitaal vaardig bent?". 
Hierop reageert de wethouder: 
"Het college gaat serieus kijken 
naar de leesbaarheid en het dui
delijker maken van de kwartaal
rapportage. Hierin nemen we 
ook de tips van het CDA mee. 
Maar het blijft wel een tech
nisch verhaal, daar kan ik wei
nig aan veranderen."

Bij de stemronde stemmen de 
drie raadsleden van VSA tegen, 
alle andere raadsleden zijn ak
koord met de kwartaalrappor
tage.

Meer toegankelijkheid van 
gemeentelijke dienstverlening
Aan het eind van de vergadering ging het nogmaals over toegankelijkheid. In een motie stelt Bur
gerPartij Veldhoven voor het 14 040-telefoonnummer af te schaffen, en weer een vrije inloop voor 
klanten van de gemeente mogelijk te maken. Uiteindelijk wordt de motie aangehouden.

inwoners kunnen wel bij de re
ceptie een afspraak inplannen. 
Soms hoeven ze maar een half 
uur te wachten, in die tijd kun
nen ze een boodschap doen en 
dat is ook weer goed voor de 
middenstand."

Hij geeft aan dat het signaal 
duidelijk is en dat hij zelf toe
gankelijke dienstverlening 
ook hoog in het vaandel heeft 
staan: "Met mijn visuele beper
king ben ik bij uitstek de por
tefeuillehouder die zich inzet 
voor toegankelijkheid. Later dit 
jaar organiseren we hiervoor 
een intern onderzoek. Ik zal het 
signaal van de BPV meenemen, 
maar het onderzoek wil ik af
wachten voor we veranderin
gen doorvoeren." Na de discus
sie in de raad besluit Rien Luijkx 
de motie aan te houden en het 
nu niet in stemming te brengen.

Veldhoven
Op 25 september vergaderde de gemeenteraad van Veldhoven. 
Tijdens deze vergadering nam de raad een besluit over de kwar
taalrapportage en moties over statiegeldalliantie en toegankelijk
heid van de gemeentelijke dienstverlening.

Met 'Raadsnieuws' heeft de gemeenteraad van Veldhoven een 
eigen medium. De artikelen bevatten een impressie van de raads
vergadering, geschreven door een onafhankelijk journalist in op
dracht van de gemeente.

Raadsagenda
Gemeenteraad vergadert
De Veldhovense gemeenteraad vergadert op dinsdag 9 okto
ber 2018 in de raadzaal van het gemeentehuis, Meiveld 1 in 
Veldhoven. Deze oordeelsvormende vergadering is openbaar 
en begint om 19.30 uur. Via www.veldhoven.nl/gemeente- 
raad kunt u de agenda en vergaderstukken inzien en de ver
gadering live volgen.

AGENDA RAADSAVOND DINSDAG 9 OKTOBER 2018 - 
OORDEELSVORMING
» Vaststellen bestemmingsplan 'Buitengebied 2009, 

herziening diverse locaties'
» Vaststellen bestemmingsplan 'Dorpstraat 25'

Het bestemmingsplan maakt het mogelijk om in het be
staande pand Dorpstraat 25 drie appartementen en aan de 
zijde van de Kerkweg, een gebouw voor zes appartemen
ten met een parkeerkelder te realiseren.

» Vaststellen bestemmingsplan 'Meerveldhoven 2018'
Dit bestemmingsplan is opgesteld omdat gemeenten 
volgens de Wet ruimtelijk ordening bestemmingsplannen 
binnen tien jaar moeten actualiseren en digitaal toeganke
lijk maken.

» Vaststellen bestemmingsplan 'De Run 2018 ASML' en 
besluit tot onttrekken weg De Run 6800 (gedeeltelijk) aan 
openbaarheid
ASML wil op een deel van de weg De Run 6800 bouwen 
zodat beide terreinen aan weerskanten van de weg fysiek 
worden verbonden. Om de verbindingsfunctie van De Run 
6800 voor zowel de noordzijde als de zuidzijde van de 
rijksweg A67 te borgen, wordt De Run 6800 deels omge
legd. Het bestemmingsplan maakt dit mogelijk.

» Vaststellen bestemmingsplan 'Locht 125'
Met het bestemmingsplan wordt de bestaande paardenstal 
op het perceel Locht 125 gelegaliseerd.

» Vaststellen bestemmingsplan 'Grote Vliet 19'
In dit ontwerpbestemmingsplan is de huidige bedrijvenbe- 
stemming voor het perceel gewijzigd naar een woon- en 
tuinbestemming.

» Gewijzigd vaststellen bestemmingsplan 'Kempenbaan- 
West'
Voorgesteld wordt het bestemmingsplan Kempenbaan- 
West gewijzigd vast te stellen, om zodoende de aanslui
ting op de rijksweg A67 ter hoogte van De Locht en een 
verbreding van het zuidwestelijk deel van de Kempenbaan 
versneld te realiseren.

* Instemmen Samenwerkingsovereenkomst Bereikbaar- 
heidsagenda Zuidoost-Brabant 2017-2030
De bereikbaarheidsagenda bestaat uit een integraal pakket 
van infrastructurele projecten voor de periode 2017-2030 
in Zuidoost-Brabant. Met een samenwerkingsovereenkomst 
tussen alle 21 gemeenten in de MetropoolRegio Eindhoven 
kan deze bereikbaarheidsagenda worden uitgevoerd.

* Vaststellen Ontwikkelvisie Zilverackers
De ontwikkelvisie bevat een flexibel ruimtelijk concept 
waarbij het concept De Drie Dorpen plaatsmaakt voor één 
centraal dorp Huysackers met daaromheen een krans van 
kleinere gehuchten in een groen raamwerk.

Spreekrecht voor burgers
Als inwoner kunt u tijdens de vergadering inspreken over ge
agendeerde voorstellen. U kunt dan in maximaal vijf minuten 
de raads- en steunfractieleden informeren. Een verzoek om 
spreekrecht meldt u uiterlijk 48 uur vóór de vergadering bij de 
griffie via griffie@veldhoven.nl of 14 040.



Raadsnieuws Woensdag 3 oktober ^ 2018

Veldhoven aansluiten bij statiegeldalliantie
In een 'motie vreemd aan de agenda' verzoekt Frans Hofmees
ter (PvdA) het college om Veldhoven aan te sluiten bij de statie- 
geldalliantie. De motie wordt voltallig aangenomen door de 25 
aanwezige raadsleden.
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"Zwerfafval is een hardnekkig 
probleem", licht Frans Hof
meester toe. "Het bedreigt het 
milieu, natuur en dieren. Door 
de invoering van statiegeld op 
petflessen en blikjes ontstaat 
er 70-90X minder zwerfaf
val. Via de statiegeldalliantie 
vragen we aan de Tweede Ka
mer om statiegeld in te voeren 
voor alle flessen en blikjes."

STEUN VAN HET COLLEGE
De hele raad staat achter deze 
motie. Verschillende raadsleden

vragen wel wat dit betekent 
voor de wijze van inzamelen 
door ondernemers. Wethouder 
Hans van de Looij (GBV) geeft 
aan dat deze motie op steun van 
het college kan rekenen: "We 
hebben hierin een voorbeeld
functie. Dus we zijn bereid, net 
als vele andere gemeenten, om 
ons aan te melden voor dit ini
tiatief. De verdere uitwerking 
bespreken we later."

WIST U DAT...?
Een motie een uitspraak is 
van de gemeenteraad waar
in hij een oordeel of verzoek 
ten aanzien van beleid van 
het college van burgemees
ter å wethouders of een 
ander onderwerp duidelijk 
kenbaar maakt. Als een 
meerderheid van de raad 
voor de motie stemt, is de 
motie 'aangenomen', en 
wordt het college verwacht 
over te gaan tot uitvoering.
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Veldhoven aansluiten bij 
statiegeldalliantie
In een 'motie vreemd aan de agenda' verzoekt Frans Hofmees
ter (PvdA) het college om Veldhoven aan te sluiten bij de statie
geldalliantie. De motie wordt voltallig aangenomen door de 25 
aanwezige raadsleden.
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"Zwerfafval is een hardnekkig probleem", licht Frans Hofmeester 
toe. "Het bedreigt het milieu, natuur en dieren. Door de invoering 
van statiegeld op petflessen en blikjes ontstaat er 70-90X minder 
zwerfafval. Via de statiegeldalliantie vragen we aan de Tweede Ka
mer om statiegeld in te voeren voor alle flessen en blikjes."

STEUN VAN HET COLLEGE
De hele raad staat achter deze motie. Verschillende raadsleden vra
gen wel wat dit betekent voor de wijze van inzamelen door onder
nemers. Hans van de Looij geeft aan dat deze motie op steun van 
het college kan rekenen: "We hebben hierin een voorbeeldfunctie. 
Dus we zijn bereid, net als vele andere gemeenten, om ons aan 
te melden voor dit initiatief. De verdere uitwerking bespreken we 
later."

WIST U DAT...?
Een motie een uitspraak is van de gemeenteraad waarin hij een 
oordeel of verzoek ten aanzien van beleid van het college van 
burgemeester å wethouders of een ander onderwerp duide
lijk kenbaar maakt. Als een meerderheid van de raad voor de 
motie stemt, is de motie 'aangenomen', en wordt het college 
verwacht over te gaan tot uitvoering.
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